

## Fabian Willmann Trio

### Short Info

EN (580 characters)

Fabian Willmann and his trio with Jeff Ballard on drums and Arne Huber on bass are «casually celebrating the beauty of melody» (thatjazz).

They strip the music down to the essentials, yet with something to say in every breath, devoid of any chatter, redundancy, or showing off.

„All About Jazz“ compare their «spaciously presented pieces to the groundbreaking trio work of Sonny Rollins in the '50s and Ornette Coleman in the '60s» and describe their debut album „Balance“ as «one of the most unassuming albums of 2022, that may end up being as one of the Best of the Year as well.»

DE (552 Zeichen)

Fabian Willmann und sein Trio mit Jeff Ballard am Schlagzeug und Arne Huber am Bass „zelebrieren die Schönheit der Melodie“ (thatjazz).

Sie beschränken sich in einer couragierter Erzählhaltung aufs Wesentliche und haben dafür mit jedem Atemzug etwas zu sagen.

„All About Jazz“ vergleicht ihren Sound mit den bahnbrechenden Trio-Arbeiten von Sonny Rollins in den 50ern und Ornette Coleman in den 60ern und beschreibt ihr Debütalbum „Balance“ als „eines der bescheidensten Alben des Jahres 2022, das am Ende auch eines der besten des Jahres werden könnte.“

### Links

Homepage <https://fabianwillmann.com>

Label <https://www.clapyourhands.ch/artist-fabian-willmann>

Booking <https://www.esteem-music.com/fabian-willmann-trio>

Bandcamp <https://clapyourhands.bandcamp.com/album/balance-2>

Spotify <https://shorturl.at/cfgqw>

Apple Music <https://music.apple.com/de/artist/fabian-willmann-trio/1616872169>

Youtube <https://www.youtube.com/channel/UCL1USOEjkdHyUflyPsohKvQ>

Instagram [https://www.instagram.com/fabian\\_willmann/](https://www.instagram.com/fabian_willmann/)

Facebook <https://www.facebook.com/profile.php?id=100009563141475>